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Styret i SJFF sin Årsberetning for 2024  

Styret i 2024  

Leder: Niels Arvid Sletterød 

Nestleder: Odd Harald Johansen – formann Elgbaneutvalget 

Sekretær: Jorid Skevik Sletterød 

Regnskapsfører/kasserer: Håkon Nervik Kolstrøm (engasjert) 

Styremedlemmer:  
• Stig Bratli – studieleder og formann Studieutvalget 
• Terje Djuvsland – formann Hund- og Jaktutvalget 
• Frode Strand - formann Leirdueutvalget 
• Ståle Berg – formann Fiskeutvalget 
• Terje Garnvik – formann Driftsutvalget (Vaktmester Vibe 

Jaktskytebane) 

Varamedlemmer: 

• Vara 1: Steinar Pettersen (Materialforvalter) 
• Vara 2: Per Margon Øie 
• Vara 3: Tom-Roger Aasan 

Styrets aktivitet i 2024 

Antall styremøter: 8 

Antall saker behandlet: 72 

Julebord for tillitsvalgte 
Arrangementet ble avholdt fredag 22. november 2024 i Sunnan Grendehus, 
og rundt 40 av våre tillitsvalgte deltok. Dette er en tradisjon som ble innført i 
2023, og som ifølge deltakerne også i 2024 var meget vellykket. Det er viktig 
å gi de tillitsvalgte anerkjennelse for stor og viktig innsats i gjennomføring av 
aktiviteter som kommer våre medlemmer og innbyggerne i Steinkjer 
Kommune til gode.   

Driftsutvalget har hver onsdag året rundt dugnad mht. vedlikehold, 
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reparasjoner og nybygging på Vibe Jaktskytebane. Styret har derfor besluttet 
å holde Mønsås for driftsutvalget på nyåret 2025, som tak for oppsetting av 
fem skyteboder og for delaktighet i utforming av ny universell tracé på 
Leirduestien og Sportingen. Utvalget har også bidratt til universell utforming 
av veien opp til standplass på riflebanen sammen med Martinius Forås som 
la grunnlaget med maskin og Anders Owesen som fikset det ferdig. 
Driftsutvalget gjort innganger med dører der brede nok til at rullestolbrukere 
kan benytte standplassen til skyting. Utvalget har også lagt nytt tak på den 
store gapahuken, satt opp takrenner og malt/beiset diverse av våre 
standplasser og bygg. Utvalget har også ordnet flere favn med ved som er 
stablet og plassert under tak. Gjengen i utvalget starter på nyåret 2025 med 
å bygge en prototype for funksjonell innbygging av de 10 kasterne på 
Leirduestien, slik at disse blir skjermet for vær, vind og nedbør hele året.  

Noen viktige saker som har vært til behandling i styret i 2024 

Styret velger å nevne følgende: 

• Etiske retningslinjer for tillitsvalgte i SJFF 
• Instrukser og arbeidsoppgaver for leder og nestleder i SJFF 
• Generell instruks for alle formenn i utvalgene  
• Instruks/arbeidsbeskrivelse for Vaktmester på Vibe Jaktskytebane og 

for Materialforvalter i SJFF 
• Gratis skyteskole med rifle og hagle for unge 13-17 år 
• Igangsetting av arbeid med søknad om spillemidler for bygging av ny 

Standplass for riflebanene på Vibe 
• Diverse arrangement og konkurranser knyttet til fiskeutvalgets 

aktiviteter for barn og unge 
• Eventstrategi på Vibe Jaktskytebane – mht gjennomføring av 

arrangement for privat næringsliv 
• Årshjul/Virksomhetsplan for den totale aktiviteten i SJFF 
• Gjennomgang av og endringer i foreningens forsikringer 

Spillemidler tildelt prosjekter på Vibe Jaktskytebane 2024 

• Leirduesti med 5 skyteboder og 10 Promatic kastemaskiner inklusive 
elektronikk for styring av disse og universelt utformet trace mellom 
kasteboder og kastere 
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• Verksted med inventar, varmepumpe og garasjerom for lagring av 
250 000 duer samt Carport for plassering av diverse materialer m.m. 

• Utbedring av standplass for rifle mht støyreduksjon og universell 
utforming av standplass og tilkomstvei 

• I tillegg kommer momsrefusjon for alle tre byggprosjekter 
• Totalt 2024 har foreningen mottatt innvilgede spillemidler inklusive 

momsrefusjon = 1,6-1,7 mill kroner 

Nye tippemiddelsøknader under planlegging 

• Ny standplass for Riflebanene 
• Ny elektronikk på skiver og løpelg 
• Nytt lysanlegg på skiver og standplass samt område utenfor 

standplass 

Anbudsprosess er i igangsatt av formann for Elgbaneutvalget, og vi avventer 
totaltilbud fra flere entreprenører som har vært på befaringene. 

Kort om aktiviteten i utvalgene i 2024 (for mer detaljert informasjon 
se utvalgenes årsmeldinger) 

Driftsutvalget har gjort og gjør en svært viktig innsats på Vibe Jaktskytebane 
mht nybygging og vedlikeholdsarbeid m.m. Dersom noen som ønsker å 
hjelpe til er det bare å ta kontakt med driftsutvalgets formann Terje Garnvik. 

Elgbaneutvalget driver meget godt og hadde mellom 4-500 oppskytinger i 
år. Kapasiteten på banen er til tider helt sprengt, og derfor planlegges nå 
søknad om bygging av ny standplass der. Den eksisterende standplassen ble 
bygd i 1985/86 og er utbedret noe disse siste par-tre år mht støyreduksjon og 
universell utforming, men har både for liten kapasitet samt lav standard. 
Utvalget arrangerer hvert år skytekonkurranser enten alene eller i samarbeid 
med andre foreninger. I år ble det også gjennomført gratis skyteskole med 
rifle for ca. 15 ungdommer, ment som et rekrutteringstiltak. Utvalget 
gjennomfører årlig oppskyting på bjørnebanen for Steinkjer kommunes 
rovviltlag.  

Leirdueutvalget driver meget godt og arrangerer mange konkurranser i løpet 
av året. Først og fremst er det Jegertrap og Nordisk Trap i samarbeid med 
Steinkjer Sportskytterklubb (et underbruk av leirdueutvalget i praksis), men 
tilsluttet NSF som er en del av NIF.  
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På Leirduebanene skytes det så å si kontinuerlig gjennom hele året, da det 
fra oktober til mars skytes Trap og Sporting i flomlys på de to banene med 
overbygde standplasser. Vibe har nok en av de beste flomlysanleggene i 
Norge. I år ble det også gjennomført gratis skyteskole med hagle for ca. 20 
ungdommer 13-17 år, ment som et rekrutteringstiltak. 

Hund- og jaktutvalget driver også meget godt både med aversjonsdressur 
hund-sau og med sporprøver og godkjenning av ettersøkshunder. Utvalget 
gjennomførte i år trolig den største sporprøven i hele landet. Utvalget hadde 
også i år den tradisjonelle og viktige Introjakta på elg på Ogndalsbrukets 
grunn. Det ble en pause med skogsfuglprøven i 2024, men det er søkt om 
prøve i 2025. Det ble også gjennomført flere utstillingstreninger med 
autorisert utstillingsdommer. 

Fiskeutvalget har også som vanlig hatt mange aktiviteter og tilbud, her 
nevnes: 

• Isfiskekonkurranse på Leksdalsvatnet  
• Gjeddekonkurranse i Reins- og Fossemvatnet 
• Fluefiskekurs for barn og unge  
• Langbambus fiskekonkurranse for barn og unge  
• Det tradisjonsrike Martnadsfiske på kaia   
• Laksefiske i Figga på valdet til Rygg  

Fiskeutvalget har i hht avtale fortløpende dialog med Steinkjer kommune om 
Steinkjerelva samt foretar betalt rydding m.m. langs Steinkjerelvas bredder. 
Dessuten fører de oppsyn med våre Gapahuker på begge sider av elva, ikke 
minst etter at to av dem brant ned og flere er blitt utsatt for hærverk. 
Fiskeutvalget har løpende kontakt og dialog med leder av 
forvaltningsorganet for Steinkjervassdraget, grunneierne i Byaelva og leder 
av Ogna Grunneierlag. 

Studieutvalget med våre Jegerprøveinstruktører har i 2024 gjennomført flere 
Jegerprøvekurs, men erfarte i første halvår dalende påmelding, det bedret 
seg noe siste halvår.   

Valgkomiteen jobber som alltid meget godt md bistand fra styret og 
utvalgenes formenn. De nye vedtektene åpner for supplering av tillitsvalgte 
til utvalgene i løpet året, i tillegg til de som velges inn via årsmøtet. 
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Regnskapsarbeidet – våre to valgte revisorer og vår engasjerte 
forretningsfører/kasserer samarbeider nå kontinuerlig under hele året. 
Regnskapsfører sender jevnlig ut regnskapsrapporter samt har lagt opp til 
møter underveis i regnskapsperioden som gås gjennom. Arbeidsformer og 
rutiner som vår forretningsfører har utviklet, skaper kvalitet og trygghet i 
regnskaps- og økonomiarbeidet. Styret jobber også meget godt sammen 
med en svært dyktig regnskapsfører. 

Årshjul for den planlagte aktiviteten i SJFF i 2025 

Styret har innført utarbeidelse av virksomhetsplan eller Årshjul for 
foreningen som viser den totale aktiviteten i året og når den foregår (datoer 
og måned). Denne legges ut månedsvis både på Facebook og Hjemmeside. 
Årshjulet er både viktig og nødvendig for å kunne gi konkret, presis, riktig og 
strukturert informasjon om tilbud, arrangement og aktiviteter til alle 
medlemmer, men også for å informere samfunnet rundt om hva foreningen 
holder på med, og hvordan SJFF drives og utvikler tilbud for barn og unge. Når 
det gjelder aktivitetene på Jaktskytebanen informeres grunneierne, 
oppsitterne, Steinkjer Kommune og Politiet gjennom Årshjulet. Formann i 
Leirdueutvalget Frode Strand har vært arkitekt for Årshjulet og har 
driftsansvaret. Styret mener at det er et meget godt verktøy for å promotere 
foreningen og dens aktiviteter, og som sådan er det også positivt 
omdømmebyggende. Samtidig dokumenterer det på bred basis overfor 
offentligheten at SJFF er en seriøs, viktig og konstruktiv samfunnsaktør i 
Steinkjer kommune. 

Viktige samarbeidspartnere - aktivitet 

Styret vil takke alle samarbeidspartnere for året som har gått. Spesielt 
nevnes grunneierne på Vibe, Erling og Laila Tønne, for meget god dialog. Vi 
har også et konstruktivt samarbeid med Steinkjer Kommune om 
Steinkjerelva, samtidig takkes det kommunale foretaket Ogndalsbruket KF, 
for at SJFF kan bedrive Introjakt, sporprøver og Skogsfuglprøve på deres 
utmarksområder. 

Foreningen takker «Forvaltningsorganet for Steinkjervassdraget» for 
konstruktiv kontakt. Vi retter videre stor takk for godt samarbeid med 
valdeier om fiske etter laks i Figgaelva. SJFF er takknemlig for tillatelse til å 
gjennomføre arrangement for barn og unge hos valdeierne i Byaelva. Videre 
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har SJFF over år hatt godt samarbeid med diverse saueeiere mht 
aversjonskurs hund- sau, og disse takkes for det.  

Vi takker også for gode tilbud fra Sportshytta, som vi har intensjonsavtale 
med, og der alle hagler og rifler til instruksjon og utlån kjøpes inn til en meget 
god pris. Samtidig takkes Browning og Sportshytta for et par kvelder på Vibe 
Jaktskytebane der de kom og viste frem det nyeste de hadde på rifle- og 
haglefronten, og der man fikk anledning til å prøve disse på banene. Dette er 
et tiltak vi ønsker mere av, da tilbakemeldingene var gode. 

Vi takker våre samarbeidspartnere mht. isfiskekonkurransen på 
Leksdalsvatnet, og det samme gjelder våre samarbeidspartnere mht. 
fiskekonkurranser i Reins- og Fossemvatnet. 

Jeg vil også rette en stor takk til Jon Salve Håkedal som selger Promatic 
kastemaskiner og elektronikk i Norge, for gode innkjøp, service, instruksjon 
og veiledning til all døgnets timer. 

Til slutt vil jeg på vegne av styret og alle medlemmer rette en stor takk til våre 
motiverte og engasjerte tillitsvalgte, som gjør en formidabel innsats for 
fellesskapet. Denne innsatsen bidrar dessuten til økt bolyst og boglede for 
innbyggerne i Steinkjer Kommune. Jeg er stolt og beæret over å være leder 
for en slik fantastisk og flott gjeng. 

Styret i Steinkjer JFF v/leder Niels Arvid Sletterød 
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Årsmelding Leirdueutvalget 2024 

Formann: Frode Strand 

Utvalgsmedlemmer  
Niels Arvid Sletterød, Jorid Sletterød, Ola Hegge, Karl Magnus Bekkvik 
Lilleby, Jørgen Sverkmo, Pål Malmo, Jo Terje Sagmo, Marius Fredriksen, Toro 
Kjelås, Kasper Strand, Rudi Selbo, Isak Trana, Martin Ramberg Rapp, 
Thomas Løkken, og Håkon Kolstrøm. 

Hjelpemannskap 
Jonny Meier, Asle Malvik og Per Malmo (utvalgsmedlem fra 2025). 

Servicemann/teknisk ansvarlig 
Anders Sander Pedersen. 

Sesongen 2024 

I året 2024 har det vært stor aktivitet på leirduebanene, spesielt gjelder det 
Jegertrap, da det ble arrangert 7 terminfesta stevner på Vibe i 2024. 
Vårt største stevne TRØNDERDUA som arrangeres i august samlet 
trapskyttere fra Målselv lengst nord til Kristiansund lengst sør. Stevnet ble 
arrangert for tredje gang og har satt foreninga og Vibe Jaktskyteanlegg på 
kartet som et topp konkurranseanlegg med et trivelig vertskap og en 
skytterkamp med god atmosfære. 

• Flere skyttere har markert seg på resultatlistene med gode resultater i 
løpet av en lang sesong fra april til september 

• Årets FM i jegertrap ble arrangerte av Klinga JFF og våre skyttere med 
Jo Terje Sagmo i spissen ble fylkesmester og Frode Strand ble nr.2. 

• Klubbmester av året i Jegertrap ble Marius Fredriksen 
• Klubbmester av året i Compaq sti ble Jo Terje Sagmo. 
• Klubbmester i Nordisk Trap ble Jo Terje Sagmo. 
• Klubbmesterskap i Leirduesti ble avlyst. 

Jonny Meier og Jo Terje Sagmo deltok i et hundreskudds stevne i Nordisk Trap 
på Tynset, Jonny skjøt 98 av 100 og Jo Terje gikk av med seieren ved å skyte 
99 av 100 duer. Ellers kan man si at det har vært en generell nivåhevning 
blant de aktive trapskytterne i foreninga og det har i løpet av året kommet til 
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noen nye aktive konkurranseskyttere i SJFF som deltar på stevner. Dette er 
en positiv utvikling, men vi håper at flere blir med på konkurranser. 

Ellers så må det nevnes at Jonny Meier ble uttatt på landslaget i Nordisk Trap 
og deltok i Nordisk landskamp for Norge. Jonny ble klassevinner, tredje beste 
skytter uansett klasse og Norges beste skytter resultatmessig. Norge vant 
landskampen.  

Det har blitt investert i flere nye leirduekastere på Sportingen og på 
Leirduestien. Det er montert flere LED-barer på Trapbane 1 og Trap-
/Sportingbane 2, noe som har gitt oss meget gode lysforhold for 
kveldsskyting. Før påske ble bygget driftsveger på bane 2 og universelt 
utformet trasé for leirduestien. Drift- og dugnadsgjengen har gjort en stor 
innsats med å bygge fem nye skyteboder på leirduestien, dette er positivt for 
støydemping, sikkerhet og gir flotte fasiliteter for skytterne.  

Vi har fokus på å utvikle hagleanlegget slik at det blir driftseffektivt og i løpet 
av 2025 vil de 10 kasterne på leirduestien bli montert inne i sine kaster-hus. 
Dette er et viktig tiltak for å ta vare på kostbart utstyr og minske kostnader til 
drift og vedlikehold. 

Leirdueanlegget som er i bruk hele året, er et av de flotteste anleggene i Midt-
Norge, og 17 kastere er i sving på en vanlig treningskveld. Mye utstyr skal 
derfor driftes og vedlikeholdes, og i sommer gjennomført fem personer fra 
leirdueutvalget et drifts- og vedlikeholds kurs. Dette ga foreningen viktig 
kompetanseheving slik at man unngår driftsstans og sparer utgifter på 
innkjøpt service og vedlikehold. 

Foreningen sliter med rekruttering av yngre skyttere, mye av dette skyldes 
betydelig prisoppgang på skudd og leirduer, men foreningen har som plan å 
bedre rekrutteringen, og på vårparten ble det som et tiltak arrangert gratis 
skyteskole for barn/ungdom 13-17 år. Kurset var fulltegnet. 

Foreningens leirduebaner har vært godt besøkt av jegere og 
konkurranseskyttere i vinter, vår, sommer og i høst. I vinter hadde vi åpent 
annenhver lørdag, dette var populært og mange nye benyttet tilbudet. Vi har 
også hatt egne skytekvelder for bedrifter, der vi har stilt med instruktører og 
tjent gode penger. 
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Til slutt vil jeg takke alle i leirdueutvalget for alle dugnadstimer dere har lagt 
ned i 2024 gjennom dugnader, skyte vakter, forberedelser og gjennomføring 
av arrangementer. 

Frode Strand 
Formann i leirdueutvalget 
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Årsmelding Elgbaneutvalget 2024 

Formann: Odd Harald Johansen 
Medlemmer: Einar Bye Bartnes, Helmuth Aas, Anders Jonstad, Thomas 
Derås, Martinius Forås, Johan Mollan, Maren Røsæg Dalsaunet, Stig 
Bartnes, Terje Garnvik, Anders Owesen og Odd Harald Johansen. 

I 2024 har Elgbaneutvalget gjennomført 38 skytekvelder, noe som har 
resultert i 462 oppskytinger og 52 solgte sesongkort. Salget av kammerflagg 
gikk noe ned sammenlignet med i fjor, og endte på rundt 120 (mot 180 året 
før).  
Ammunisjonssalget har vært godt, noe som har bidratt positivt til 
økonomien. 

Oppslutningen om skytekveldene har vært stabil, med størst deltakelse i 
perioden etter sommerferien, før bukke- og elgjakta. Men også overaskende 
mye aktivitet før sommeren i år.  

Konkurranser: 
Det ble arrangert tre konkurranser i år: 

• Skumringselgen (10 april). 15 skyttere. Vinner: Jørgen Kvam (BJSK) 

• Dobbelstevne m/Beitstad JSK (8 juni).  
51 skyttere. Vinner: Nils Even Dragmyrhaug (Ålen JFF)   

• Innherred Mesteren (19 mai).  
En ny konkurranse i Nordisk Jaktskyting ble gjennomført for første 
gang. Arrangementet ble godt mottatt av deltakerne, og vi håper å 
etablere dette som en fast årlig konkurranse. Vinner: Vidar Almlid 
(BJSK) 

Klubben stilte med få deltagere i årets NM som gikk av stabelen hos Leksvik 
JFF.  
Meget fint og godt organisert stevne for deres del. Absolutt terningkast 6 for 
deres innsats og gjennomføring. Gratulerer til dem for godt gjennomført 
NM! 
Vi gratulerer Magnus Skjemstad fra Verdal JFF som ble beste junior. 

Sender også gratulasjoner til naboklubben Beitstad JSK med  
Norgesmester Kenneth Johnsen og beste junior Alexander Løfblad i jaktfelt. 
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Dugnad og vedlikehold: 
Dugnadsinnsatsen i 2024 har fulgt de vanlige rutinene med forberedelser av 
skiver, vedlikehold av anlegg og klargjøring før høstsesongen. Spesielt kan 
det nevnes at det har blitt installert flere blinkdefinisjoner (dyrefigurer) som 
gir mer variasjonsmuligheter på blinkoppsettet.  

I november arrangerte utvalget en hyggelig sammenkomst for 
hjelpemannskapet som takk for innsatsen, med god mat og en årlig 
oppsummering. Det begynner å bli en tradisjon, som vi viderefører. 

Samtlige utvalgsmedlemmer og hjelpemannskap har sagt seg villig til å 
være med neste år også. Det er nå blitt en rutinert gjeng som er klar for 2025 
sesongen! 
 

Formann: 
Odd Harald Johansen 
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Årsmelding 2024 fra Fiskeutvalget i SJFF 

Fiskeutvalget har i 2024 bestått av: 

Formann Ståle Berg, medlemmer: Per Margon Øie, Bjørn Morten Alstad, 
Robert Austheim, Frode Ryan, Pål Tore Ramberg, Anton Rikstad, Jonas 
Eillertsen, Jan Egil Ramberg, Frode Berg, Vegar Holmsve, Bård A. Hansen og 
Erik Tørring. Utvalget har da 13 medlemmer totalt. 

Årets aktiviteter startet med isfiskekonkurranse på Leksdalsvatnet i mars. 
Dette er et arrangement sammen med Lysheim grendehus. Det var 144 
deltagere med smått og stort. Konkurransen varte i 2 timer og det ble tatt ca. 
50 fisk. Vi åpnet konkurransen med et smell. En spesiell takk til Tor Joar som 
holdt grendehuset åpen for å selge kaffe og vafler, pølser og brus m.m. Dette 
arrangementet ga oss klingende mynt i kassa. 

Det neste arrangementet var Gjedde og Sikfiskekonkurranse på Fossem og 
Reinsvatnet i mai, som var et samarbeid med Sunnan grendehus. Totalt var 
det ca 35 deltagere og det ble tatt bra med gjedde. Den største var 4,2 kilo. 
Takk til grendehuset som serverte mat og drikke under hele arrangementet 
og til Thomas Arnesen for lån av telt.  

Storgjeddekonkurransen var et arrangement i samarbeid med Sportshytta 
og Fossem og Reinsvatnet grunneierlag. Dette foregikk fra januar og ut 
september. Fiskene ble meldt inn og veid på sportshytta på Gjeddebørsen 
der. Den største gjedda som ble meldt inn var 10,2 kilo og ble tatt av Anders 
Bjerkan.  Han fikk 1.premie som var et gavekort på kr 2000,- gitt av 
sportshytta.  

Fiskesommer er et arrangement av NJFF for barn og unge. Her får vi midler 
for gjennomføring av inntil 3 arrangementer. Det første var fluekastekurs i 
Steinkjerelva ved campingen i juni. Det var ca. 20 deltagere med smått og 
stort.  

Det andre arrangementet var fiske med Langbambus i Seemselva i Følling. 
Anton Rikstad donerte langbambus til alle barn som deltok. Det ble tatt 1 fisk 
på ca. 100 gr av Magnus Undersaker fra Mære.  

Laksefiske for barn og unge på Riisvaldet i Byaelva ble det dessverre ikke noe 
av da miljødirektoratet valgte å stenge elva for fiske i 2024. Håper på å få 
gjennomført det igjen i 2025. Takk til Ole Petter Riis som stiller 
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elvestrekningen til disposisjon for oss så vi kan gjennomføre et slikt 
arrangement. 

Det tredje arrangementet var Martnadsfiske på kaia som ble avholdt for 36. 
gang. Været var helt greit så det var ca. 40 påmeldte.  

Det har også vært 2 dugnader på kommunevaldet i løpet av sommeren slik 
at det er greit for folk å bruke gapahuker og fasiliteter ved elva.  

Vil takke alle våre sponsorer på premier til våre konkurranser i løpet av året. 
For å nevne noen: Sportshytta, XXL, Malmo sport, Intersport, Deli de luca, 
Leksdalsvatnet og Lundselva grunneierlag, Fossem og Reinsvatnet 
grunneierlag og resten av næringslivet i Steinkjer.  

En veldig stor takk til alle i fiskeutvalget i SJFF for god hjelp med dugnader, 
konkurranser og andre ting som har blitt gjort i løpet av året. Uten dere 
stopper Norge. 

Laksefiske på Rygg i Figga. Selv om det var en tørr sommer med lita elv så ble 
det fanget hele 13 laks på Rygg i 2024. Mer enn 1/3 del av laksen i Figga ble 
fanget på Rygg, noe som gjør det til det mest attraktive valdet i elva. Vi 
avsluttet året med julelunsj sammen med grunneier Rygg på Baker’n slik at 
han skulle få cognacen til jul, som er en del av kontrakten med han. Vi har 
avtale med han om fiske også for 2025. Svein Anders tar som før ansvaret for 
kontakten med grunneier, selv om han ikke er en del av fiskeutvalget. Vil også 
takke Frode Ryan og Jonas Eillertsen for tiden i utvalget, da de velger å gå ut 
etter 2024. 

 

Ståle Berg  

Formann Fiskeutvalget 
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Årsmelding fra hund- og jaktutvalget 2024 

Formann: 
Terje Djuvsland 
 
Medlemmer: 
Live K. Kaasin 
Marthe E. Langli 
Ketil Eide 
Svein M. Laugsand 
 

Aversjon: 

Steinkjer JFF driver med aversjon dressur av hunder fra å jage sau.  Vi har 
samarbeid med Øystein Solheim, Veldemelen i Beitstad, Jørn Ove Rostad og 
Trond Holtan, Toldnes i Sparbu, som stiller sauer og områder til disposisjon 
for vår aktivitet frem 2028.  

I år som tidligere år så er det fuglehundrasene som dominerer. Vi fikk en litt 
overaskende oppgang på antall hunder. 

                    2019     2020    2021    2022    2023   2024 

Fugle Jhr        36          43        60         65         30       63 

Øvrige Jhr      11          15        16         16         24       17 

Andre Hr          2            2           1          6            4          3 

Totalt              49         60         67        87         58         83 

Instruktører: Live Kaasin, Stig Bartnes, Ketil Eide, Einar By Bartnes, Olav M 
Bratberg, Svein M Laugsand og Terje Djuvsland 

Elgjaktkurs/Introjakt: 

Som tid ligger år stilte Steinkjer kommuneskoger Giskåsmarka til disposisjon 
for at vi kunne gjennomføre elgjaktkurset.  Årets kurs ble arrangert helga 26 - 
27/10 med seks deltaker og håndfull medarbeidere. Og som tid ligger år så 
greide elgen å lure seg vekk eller åpenbarte den seg på for lang avstand – feil 
størrelse eller at den hadde for stor fart, ville ikke stoppe på til rop. Men 
spenning var det helle tiden selv værgudene ikke var med oss, regn og sludd 
begge dagene. 
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En stor takk til skogsjef Per Odd Rygg – Steinkjer kommuneskoger. 

Spor: 

Steinkjer JFF har de 3 siste årene arrangert blod og fersksporprøver. Dette 
har vært prøver som fører frem til at hund med fører blir godkjent som 
ettersøksekvipasje. Det kreves for at en kan bedrive jakt på hjortevilt. 

I 2023 ble det arrangert Samla blodsporprøve i regi av SJFF for første gang – 
suksess ble det, og da måte vi også prøve oss i også år – en ny suksess. I år 
gikk prøven med utgangspunkt i fra Vålen Samfunnshus – Øvre Ogndal SL 
sin innendørsbane – prøven gikk over to dager. Vi fikk som vanlig godt med 
påmeldinger – totalt 70 stk. – 22 forskjellige raser.  En stor takk til de 9 
dommerne, 2 aspirantene, 1 elev og 3 sporleggere som var i sving.  

                                                  2022                        2023                      2024 

Blodspor samla, AK/EK:      -------               29/16 – 45             36/34 – 70                                

Antall raser                                                                  25                            22 

Blodspor bevegelig:              25                              26                            30 

Ferskspor:                                 24                              24                            26 

Totalt                                           49                              95                          148 

 

Skogsfuglprøve for stående fuglehunder:  

Ble ikke arrangert i 2024 – det er søkt om prøve i 2025. 

 

Terje Djuvsland 
Formann Hund- og jaktutvalget 
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Årsmelding fra Studieutvalget 2024 
 

Utvalget har i 2024 bestått av studieleder Stig Bratli og 
jegerprøveinstruktørene: 

• Andreas Sletbakk 
• Anders Sander Pedersen  
• Stig Bartnes  

Utvalget har i løpet av året 2024 avholdt 3 jegerprøvekurs med til sammen 
52 deltagere.  

Det har vært lite påmelding på kursene i vår og høst.  

 

Studieleder 

Stig Bratli 
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ÅRSMELDING FOR DRIFTSUTVALGET 2024. 

Formann driftsutvalget og vaktmester: Terje Garnvik 

Medlemmer:  

Materialforvalter Steinar Pettersen 

Tom-Roger Aasan 

Torbjørn Ovesen 

Ole Jonny Vada 

Svein Anders Rennemo 

Kalle Eilertsen 

Driftsutvalget har i 2024 hatt 52 oppmøtedager og har utført ca. 1100 
arbeidstimer på anlegget. 

Vi startet på nyåret med å bygge seksjoner i verkstedet. Disse ble i vår 
montert på sine respektive plasser rundt omkring på leirduestien. Etter at 
de ble oppsatt ble det lagt tak, ferdigstilt med vindskier og raftkasser. Så 
fulgte isolering av vegger og tak, og det ble kledd innvendig med duk for å 
dempe skuddsmeller for omgivelsene. 

I høst kom det ønske om at bodene skulle kunne stenges av til vinteren. Da 
ble det igangsatt produksjon av isolerte lemmer foran på bodene og dører 
for bakveggene. Disse er nå montert og bodene er nå godt beskyttet for vær 
og vind. 

• Det er ryddet opp på leirduestien, veden er framkjørt, kappet og 
kløyvd og står lagret i storsekker under takplater. 

• Det er blitt satt inn ett vindu i bakveggen på Trapbane 1. 
• Det er laget noen geværstativ for standplassene og brakka. 
• Riflestandplass er tilpasset universell utforming slik at de som er 

avhengig av rullestol også kan skyte der. 
• Kontainer til brenning av papp er innkjøpt, og driftsutvalget har laget 

luke slik at den på en enklere måte kan tømmes for aske. 
• Vi har beiset ferdig garasje og carport, gapahuk, sporting samt at én 

skytebod er tilnærmet ferdigbeisa. 
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• Det er laget noen sperrebukker som skal brukes på leirduestien for å 
hindre farlig ferdsel inn mot Sportingen, disse er ferdig beiset og klar 
til bruk. 

• Oppsummert for året så er det skytebodene som har vært den store 
oppgaven til driftsutvalget i år. 

 

Terje Garnvik 

Formann Driftsutvalget 
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Etiske retningslinjer for tillitsvalgte i Steinkjer JFF 

• Alle medlemmer i SJFF og alle samarbeidspartnere skal behandles 
med anerkjennelse og respekt  

• I alt det en gjør og sier privat og offentlig som tillitsvalgt skal vi 
etterstrebe å utvikle tillit internt i SJFF og i forhold til offentligheten (det 
skjer ved å utvise ærlighet, troverdighet og sannferdighet i det vi alle til 
enhver tid gjør og sier)  

• I vårt interne og eksterne samarbeid som tillitsvalgte og i alle våre 
diskusjoner og beslutninger i utvalg og styre skal vi alltid etterstrebe og 
gjennomføre reell dialog (som betyr at alle meninger skal etterspørres, 
høres og verdsettes som like verdige) 

• Det som besluttes i strategier og vedtak skal bygge på åpen og reell 
medvirkning (samsvar mellom deltakelse og faktisk innflytelse – ingen 
dører skal være lukket og ingenting skal i prinsippet være skjult   

• I alt det vi gjør som tillitsvalgte skal vi fremme lagånd/likeverdighet og 
hindre utenforskap – som organisasjon skal vi være et fellesskap for 
alle  

Tillitsvalgte i SJFF skal følge 5 etiske grunnregler 

1. Oppføre oss (i det vi sier, skriver og gjør) med aktsomhet, redelighet og 
saklighet for å bygge tillit internt til medlemsmassen og eksternt i 
forhold til våre samarbeidspartnere 

2. Behandle og omtale alle vi kommer i kontakt med som tillitsvalgt med 
høflighet og respekt 

3. Opptre upartisk – dvs. verken gi noen urettmessige fordeler eller 
påtvinge utenforskap av noe slag 

4. Ivareta åpne og reelle medvirknings- og beslutningsprosesser for å 
sikre forholdsmessig og faktisk innflytelse (dette skaper 
beslutningslojalitet og forpliktelse) 

5. Være inkluderende, serviceinnstilte og hjelpsomme i alt vi gjør og 
overfor alle 

Styret i Steinkjer JFF 
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Valgkomiteens innstilling/forslag til valg av styre og 
utvalg i SJFF 2025 

 

Styret: 

Leder: Niels Arvid Sletterød (2027) 

Sekretær: Jorid Sletterød (2027) 

Kasserer: Håkon Nervik Kolstrøm (åremål) 

Styremedlem: Formann Elgbaneutvalg (2027) 

            «            Formann Fiskeutvalg  (2027) 

            «            Formann Studieutvalg  (2027) 

            «            Formann Jakt- og hundeutvalg  (2027) 

            «            Formann Leirdueutvalg  (2027) 

Vara 1:             Steinar Pettersen (2026) 

Vara 2:             Tom Roger Aasan (2026) 

Vara 3:     Anton Rikstad (2026) NY 

Det velges 2 revisorer for 1 år: Svein Anders Rennemo og Odd Gunnar 
Nygård. 

 

Elgbaneutvalget: Velges for 1 år og formann for 2 år 

Formann: Odd Harald Johansen (2027) 

Terje Garnvik                                            Anders Owesen 

Helmut Aas                                               Stig Bartnes 

Johan Mollan                                            Maren Røsæg Dalsaunet 

Einar Bye Bartnes 

Anders Jonstad 

Thomas Derås  

Martinius Forås  
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Fiskeutvalg: Velges for 1 år og formann for 2 år  

Formann: Ståle Berg (2027)                                      Frode Berg 

Pål Tore Ramberg                                                       Vegar Holmsve 

Per Margon Øie                                                           Bård Anders Hansen 

Robert Austheim                                                         Erik Tørring 

Bjørn Morten Alstad                                                   Adrian Rostad Egge (NY) 

Anton Rikstad                                                              Henrik Pedersen Nilsen (NY) 

Jan Egil Ramberg 

 

Studieutvalg: Velges for 2 år og formann for 2 år  

Formann: Stig Bratli (2027) 

Andreas Sletbakk (2027) 

Stig Bartnes (2027) 

Anders Sander Pedersen (2027) 

 

Hund- og jaktutvalg: Velges for 1 år og formann for 2 år  

Formann: Terje Djuvsland (2027) 

Live Kristine Kaasin 

Marthe Elisabeth Langlie  

Ketil Eide 

Svein Laugsand   

 

Hytteutvalg: (Nytt) Velges for 2 år 

Formann: Håkon Nervik Kolstrøm 

Ole Jonny Vada 

Anders Jonstad 
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Leirdueutvalg: Velges for 1 år og formann for 2 år 

Formann: Frode Strand (2027)                                   Jørgen Sverkmo 

Niels Arvid                                                                      Marius Fredriksen 

Ola Hegge                                                                       Karl Magnus Bekkvik Lilleby 

Håkon Nervik Kolstrøm                                                Jo Terje Sagmo 

Pål Malmo                                                                      Thomas Løkken 

Kasper Strand                                                                 Tor O. Kjelås 

Rudi Selbo                                                                       Marius Ramberg Rapp 

Isak Trana                                                                        Per Malmo (NY) 

 

Driftsutvalg: Velges for 2 år (2026) 

Terje Garnvik, Leder vaktmester                               Svein Anders Rennemo 

Steinar Pettersen, materialforvalter                         Ole Jonny Vada 

Torbjørn Ovesen 

Tom Roger Aasan 

Kalle Eilertsen 

 

Valgkomite 2023 

Formann: Ståle Berg (2026) 

Tom Roger Aasan (Ny) (2026) 

Steinar Pettersen (Ny) (2026) 

 

 

 

Steinkjer – 5. januar  2025 

Per Margon Øie (sign) /Bjørn Morten Alstad (sign) / Ståle Berg (sign)  


